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Zápis 

   z jednání VV OSH, OKRR a OR Plzeň - jih konaného 25. listopadu 2023 

                               od 9:00 hod. v pohostinství v Lužanech                
                                       

1) Zahájení 

V. Vozka – přivítal přítomné a zahájil jednání                                       

                 - program jednání – zařazen bod č. 7 – Organizační zabezpečení soutěže POODM 

                   pro rok 2024, ostatní body přečíslovány                             

                 - přítomni:  

                   7 členů VV - omluveni 2               

                   předseda OKRR a vedoucí aktivu ZH – omluveni z důvodu nemoci 

                   členi odborných rad – dle prezenční listiny 

 
Návrh usnesení: I. Schvaluje 1. Program jednání 

 

Hlasování o programu: pro 7 

                                        proti 0 

                                        zdržel se 0                                                                         

     

2) Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu  
 

Zapisovatelka: Radka Brašnová 

 

Ověřovatelé zápisu: Josef Černý, Josef Zábran 
 

Návrh usnesení: I. Schvaluje 2. Zapisovatelku Radku Brašnovou 

                                                 3. Ověřovatele zápisu Josefa Černého a Josefa Zábrana                                               

 

Hlasování: pro 7 

                   zdržel se 0 

      proti 0 

3) Kontrola usnesení  

 

Ukládá 

   
22/23 Zabezpečit seminář preventistů včetně vyhodnocení 

                                                                                            Termín: 25.11.2023                                                                                         

                                                                           Zodpovídá: Václav Sýkora

 Úkol splněn, samostatný bod jednání 

 

24/23 Informovat žadatele o výsledcích přerozdělení dotace Krajského úřadu PK 

                                                                                            Termín: 24.10.2023                                                                                         

                                                                         Zodpovídá: Vladimír Vozka 

 Úkol splněn 

 

25/23 Zabezpečit VI. Shromáždění představitelů sborů včetně vyhodnocení 
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                                                                                            Termín: 25.11.2023                                                                                         

                                                                         Zodpovídá: Vladimír Vozka 

 Úkol splněn, samostatný bod jednání 

 

26/23 Zabezpečit vydání schválených ocenění a neschválené vrátit k dopracování 

                                                                                            Termín: 30.10.2023                                                                                         

                                                                         Zodpovídá: Vladimír Vozka 

 Úkol splněn 
 

Návrh usnesení: I. Schvaluje 4. Kontrolu usnesení   
 
  Hlasování: pro 7 

                      zdržel se 0 

         proti 0 

 

  

4) Vyhodnocení semináře preventistů 

 
V. Sýkora – ORP – seminář preventistů se uskutečnil 28.10.2023 na hasičské stanici  

                     v Nepomuku. I přes veškerou snahu členů rady, zpestřením školení i praktickou 

                     ukázkou, nám účast na seminářích značně pokulhává za léty před covidem. OSH  

                     PJ má 49 proškolených preventistů.  

                   -informace o dění v oblasti ochrany obyvatel, která spadá pod OORP, předal Petr  

                     Mašek 

                   -z organizačních důvodů a na žádost lektorky se seminář konal pouze 

                    v Nepomuku 

                   -přednášející měli své prezentace připravené na velmi dobré úrovni 

V. Vozka – děkuji příslušníkům HZS za provedení praktické ukázky. Navrhuji předat  

                    osvědčení a odznak odbornosti po skončení školení, tak jako tomu bylo 

                    v předešlých letech. 

                    Dále navrhuji, předat do jednotlivých sborů informaci o propadlé kvalifikaci  

                    preventistů a na základě nesplněných podmínek dle metodického pokynu  

                    SH ČMS jim bude odbornost preventisty odebrána.            

                    

        
 Návrh usnesení: I. Schvaluje 5. Vyhodnocení semináře preventistů 

 

      Hlasování: pro 7 

                           zdržel se 0 

              proti 0  
 

5) Vyhodnocení odborné přípravy pro členy jednotek SDH obcí 

 
 Z. Zuber – školení se uskutečnilo 7.10.2023 v Jarově a 21.10.2023 v Dobřanech 

                  - krátkým komentářem zhodnotil průběh odborné přípravy na téma – Zřízení  

                    čerpacího stanoviště, dálková doprava vody, Radioprovoz    

                  - účast v Jarově – celkový počet účastníků 70, 20 SDH 

                  - účast v Dobřanech – celkový počet účastníků 76, 18 SDH 

                  - na základě špatné komunikace velitelů okrsků se sbory, bude od příštího roku  
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                    pozvánka rozeslána do jednotlivých sborů, spousta zájemců o této odborné 

                    přípravě nevědělo 

                  - negativně připomínkoval některé reakce od nespokojených účastníků této OP  

                  - poděkování patří Jaroslavu Kolářovi a Milanu Dvořákovi 

V. Vozka – také děkuji za práci a čas této přípravy, máte praxi a máte co lidem předávat, kteří 

                   si toho váží. Je to obrovský přínos pro SDH.                 

                 

 
   Návrh usnesení: I. Schvaluje 6. Vyhodnocení odborné přípravy pro členy jednotek SDH obcí 

 

      Hlasování: pro 7 

                          zdržel se 0 

             proti 0           
 

6) Vyhodnocení VI. Shromáždění představitelů SDH 

 
V. Vozka – uskutečnilo se 11.11.2023 v Jarově 

                 - poděkování Jaroslavu Koláři a SDH Jarov za přípravu prostor 

                 - potěšila mě účast 92 představitelů SDH z 149 SDH 

                 - ve své zprávě se zaměřuji na OSH PJ a KSH PK, ve sportovní části se snažím  

                   podat informace o úspěšnosti našich sportovců nebo co se podaří. Z důvodu 

                   čerpání informací během roku, bych chtěl požádat všechny vedoucí odborných 

                   rad o průběžné zasílání zápisů ze svých jednání mě, pracovnici kanceláře a 

                   Zbyškovi Zuberovi, který zápisy zveřejní na webových stránkách. Nebo každý  

                   vedoucí odborné rady si na tomto jednání předloží zprávu za svoji radu, tak jako 

                   v předešlých letech. Záleží na domluvě.     

                 - krátkým komentářem zhodnotil průběh jednání – dotazy zodpovězeny v průběhu  

                   jednání 

                - zbývá dořešit dotaz pana Richarda Škaly ohledně délky majetku zakoupeného 

                   v rámci dotace Plzeňského kraje – viz. smlouva mezi OSH PJ a Krajským úřadem 

                   PK  

      - okomentoval diskusní příspěvek starosty okrsku č. 10 Spálené Poříčí pana 

                   Jana Doláka a starosty SDH Borovno Milana Albrechta 

      - na žádost pracovnice kanceláře byl diskusní příspěvek pana Doláka zaslán na 

                   kancelář a je součástí zápisu  

      - dále se vyjádřil k dalším diskusním příspěvkům a průběh jednání Shromáždění 

                   představitelů hodnotil kladně                             

J. Černý – krátkým komentářem zareagoval na tyto dva diskusní příspěvky a připomněl tím 

                 období neustálých problémů mezi OSH PJ a okrskem Spálené Poříčí v době jeho  

                 funkce jako starosty OSH PJ.  

P. Kuneš – překvapuje mě, že se od Pepíka Černého zase vytahuje nějaká stará historie a rád 

                 zareaguji na diskusní vystoupení Jana Doláka, který si písemně připravil pár bodů a  

                 v našem okrsku jsme se shodli, že to nebylo úplně dobře. Některé věci se vysvětlily 

                 na místě, nemyslím si, že by chtěl někoho napadat nebo urážet. Vadilo mu, že ho 

                 nikdo neinformoval o nedodání pohárů na okrskovou soutěž. Jsme si vědomi, že  

                  chyba byla na naší straně a neodeslali jsme organizační zabezpečení okrskové 

                  soutěže v daném termínu. Starosta SDH Borovno Milan Albrecht pouze 

                  připomínkoval, že při oslavách nebo výročí sboru je na místě, aby ocenění pro  

                  členy předával zástupce okresu. Chápu, že máme 11 členů Výkonného výboru, 
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                 149 SDH a všechny akce se nedají pokrýt. Stačilo by poslat mail nebo nějaké přání, 

                 omluvit se z neúčasti. Okrsek Spálené poříčí nemá zájem někoho napadat, naopak  

                   bychom se měli podporovat. 

V. Vozka – je pravda, že jsem se neomluvil.  

                - přečetl diskusní příspěvek od Jana Doláka (starosty okrsku) a přítomným podal 

                  vysvětlení s dostatečným odůvodněním (účast na poradě starostů a velitelů 

                  okrsků dne 11.2.2023 v Jarově, účast družstev v PS, dle směrnice Soutěž mezi 

                  SDH a okrsků nelze nikoho vyloučit pouze nebude přiznán počet bodů, zakoupení 

                  pohárů pro okrsky – přečetl vystoupení pana Doláka z jednání IV. Shromáždění  

                  představitelů 5.11.2022 ohledně vybavení pro okrsky v roce 2021, které bylo  

                  zbytečné včetně pohárů). Pokud někdo něco potřebuje nebo nemůže na webu 

                  najít, máme pracovnici a kontakty mezi sebou. Asi je jednodušší vystoupit  

                  na Shromáždění představitelů, jak je Výkonný výbor neschopný. Už se to stalo, nic 

                  na tom nezměníme, mám na to svůj názor, přejdu to a plánuji přijet na valnou  

                  hromadu okrsku Spálené poříčí. 

                 -neustále se dokola opakuje Výkonný výbor má povinnost, my musíme být všude. 

                  Ale velitelé okrsků nejsou schopni přeposlat jeden mail. Dovolím si přečíst účast 

                  SDH Borovno na jednáních Shromáždění představitelů od roku 2021, Milan 

                  Albrecht se nezúčastnil ani jednoho jednání, až teď. Povinnost odeslání hlášení 

                  o činnosti a odvodu členských příspěvků v daném termínu, byla splněna z 50%. 

V. Studnička – nestačím se divit. Přesně to samé se kritizuje v našem okrsku č. 5 Štěnovice.  

                    - webové stránky, povinnosti velitele okrsku. Lidi nečtou, neví, kde co mají 

                      najít, na školeních a poradách dávat větší pozor a ne potom kritizovat okres.                     

R. Brašnová – dovolte i mě pár vět. Z posledního jednání Shromáždění představitelů jsem  

                     odcházela se smíšenými pocity. Nevím, jestli naštvaná nebo spíš smutná. Letos 

                     v srpnu jsem byla zaměstnancem VV a 149 sborů 7 let. Nebudu nikoho chválit 

                     ani kritizovat, jsem si vědoma, že na to nemám právo. Jsem takový střed mezi 

                     VV a 149 sbory. Po celou tu dobu jsem na SP slyšela pouze kritiku na stranu VV 

                     a některých odborných rad. Nikdo z představitelů nikdy na tomto jednání                 

                     nevystoupil a neřekl:,, To je pěkný, to jste vymysleli dobře, DĚKUJEME!“ 

                     Vše se bere automaticky. Nedokáži pochopit, proč se OSH PJ rozděluje na VV 

                     a sbory, přitom jste všichni na jedné stejné lodi. Někdo dělá víc někdo míň, jak 

                     nejlíp umí.                      

                     Na jakékoliv jednání jedu s pocitem co bude zase špatně nebo na okresní soutěž, 

                     to bude zase blbců na okrese. 

                     V rámci kanceláře také někdy řeším věci, o kterých ani nikdo neví a není 

                     Důležité o každé kravině informovat starostu a náměstky, všichni toho mají až 

                     dost. Nedávno jsem s jednou maminkou řešila oznámení o úrazu z SDH Milínov.                      

                     Jak si myslíte, že to dopadlo? Oznámení neodevzdali, a když jsme začaly pátrat, 

                     kde je, najednou se objevil člen z Milínova a vyplněný formulář donesl. Ovšem 

                     chyba stejně byla na kanceláři, prý tam byl dvakrát, ale já tam nebyla. Tak na to  

                     už nehraju. Na telefonu jsem i o dovolené a vedle dveří je schránka. Na panu                      

                     starostovi z 10. okrsku mě mrzí, že neřekl ještě jednu větu navíc, kterou mi řekl 

                     do telefonu, předneslo se to tak, aby chyba byla na VV. A pana starostu z SDH 

                     Borovno jsem na tomto jednání viděla poprvé. Tím nechci kritizovat tento  

                     okrsek, protože v každém sboru OSH PJ se něco řeší.                      

                     Nevím, třeba je to jen můj názor, ale stále se přesvědčuji o tom, že každá mince 

                     má dvě strany. Asi by si měl každý z nás zamést před vlastním prahem. Tato 

                   práce mě baví, ale bavila mě víc. 
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V. Vozka – myslím si, že diskusní příspěvky měly dostatečně vypovídající hodnotu        

                         

               
   Návrh usnesení: I. Schvaluje 7. Vyhodnocení IV. Shromáždění představitelů SDH 

 

      Hlasování: pro 7 

                          zdržel se 0 

             proti 0           
               

 
 

7) Organizační zabezpečení soutěže POODM pro rok 2024 

 
V. Vozka – návrh organizačního zabezpečení jste obdrželi v materiálech na dnešní jednání 

J. Sýkora – 50. ročník soutěže, věkové kategorie se nemění 

                 - obsahové zaměření tématu DT pro rok 2024:,, BEZPEČNÝ DŮM“ 

                 - časový plán soutěže, krátký komentář 

                 – zveřejnit na web a prostřednictvím kanceláře OSH rozeslat do školských 

                    a mimoškolských zařízení  

V. Studnička – připomínka k vyhodnocení této soutěže v rámci okresního kola hry Plamen 

Z. Zuber – technická připomínka ohledně fotografií ze soutěží, školení a dalších akcí. 

                   Fotografie s logem musíme dokládat v rámci vyúčtování dotací.     

 
   Návrh usnesení: I. Schvaluje 8. Organizační zabezpečení soutěže POODM pro rok 2024 

 

      Hlasování: pro 7 

                          zdržel se 0 

             proti 0 

 

V. Ukládá                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

27/23 Zabezpečit soutěž POODM pro rok 2024 včetně vyhodnocení 

         Termín: 4.4.2024                                                                                         

                                                                                  Zodpovídá: Václav Sýkora           

 

 

8) Hodnocení práce VV a OOOR OSH PJ 

 
V. Vozka – krátkým komentářem zhodnotil činnost VV – jednání dle plánu práce, účast  

                   a aktivita na jednáních VV, zájem o činnost v okrscích a sborech, hospodaření 

                   OSH PJ, provoz kanceláře, skladové prostory… 

                  -členům VV, OOR a pracovnici kanceláře poděkoval za odvedenou práci a 

                   vzájemnou spolupráci  

V. Sýkora – OORP – přednesl zprávu o činnosti ORP OSH PJ za rok 2023 – složení rady –  

                   na vlastní žádost, z důvodu pracovní vytíženosti, radu OORP opouští Josef  

                   Sýkora – SDH Blovice. Ve své zprávě přítomné seznámil s činností na 

                   jednotlivých jednání a s informacemi o probíhajících zkouškách MH, kde by se 

                   odborná rada zapojila ke zkouškám odbornosti Preventista a Preventista junior 

                   viz. příloha tohoto zápisu 

 

I. Zuberová – budeme rádi za účast člena OORP na těchto zkouškách 
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V. Vozka – navrhuji, předat mladým hasičům odznak odborností a specializací na místě 

                    v den složení zkoušky 

 Z. Zuber – OORR – rada vydala sešit nazvaný ,,Výcvikový rok 2023“, který je pomůckou 

                    pro organizování a vedení dokumentace školení zásahových jednotek. Dále jsme  

                    připravili organizační zabezpečení soutěží pro pořádání základních a prvních kol 

                    v požárním sportu a klasické soutěži. Naplánovali jsme školení rozhodčích pro  

                    požární sport a klasickou soutěž a v říjnu jsme připravili školení jednotek a 

                    sborů.                    

                  - v krátkosti zhodnotil činnost OORR za rok 2023, zápisy z jednání odborné rady  

                    represe jsou průběžně umisťovány na webových stránkách OSH PJ 

                   -poděkování patří Václavu Faitenhanzlovi a Petru Steinerovi za obsluhu časomíry               

                 – zpráva tvoří přílohu zápisu       

J. Černý – OOOR – průběžné hodnocení soutěže mezi SDH a okrsky, úprava směrnic (některé  

            směrnice zrušeny) – krátký komentář. V dalším období a po schválení předpisů 

            VV SH ČMS bude nutná revize dalších směrnic OSH PJ. 

          - zpráva tvoří přílohu zápisu 

I. Zuberová – OORM – jednání odborné rady mládeže probíhala jako v předešlých letech 

            každý měsíc, pouze s prázdninovou přestávkou. Na svých jednáních jsme  

            připravovali materiály na akce, které byly na letošní rok naplánovány 

         - školení vedoucích mládeže v Nepomuku – obnovy kvalifikace III. a II. stupně 

         - změny ve hře Plamen, které byly vydány k 1.9.2022. Tyto změny spočívají  

           v rozdělení hry Plamen na sportovní a volnočasovou část. 

         - školení nových vedoucích mládeže a instruktorů v Nebílovech 

         - účast 14 rozhodčích OSH PJ na školení rozhodčích II. kvalifikačního stupně  

           v Kladrubech  

         - okresní kolo hry Plamen v Nepomuku – součástí programu bylo vyhodnocení 

           soutěže Požární ochrana očima dětí a mládeže 

         - okresní kolo Běh na 60 m s překážkami – přebor jednotlivců v Nebílovech 

         - zkoušky odborností MH a získání odznaků odborností a specializací 

         - postup a umístění družstev, jednotlivců a dorostenců v rámci OSH PJ a KSH PK 

         - účast družstev dorostenců z SDH Dobřany a Anny Umnerové na MČR v Domažlicích 

           a v Hradci Králové na MČR ve výstupu na cvičnou věž, kde se Anna Umnerová 

           umístila na 3. místě       

         - účast závodníků na MČR v běhu na 60 m s překážkami v Brně 

         - okresní soutěž ZHVB ve Střížovicích a účast družstev a dorostenců v krajském kole 

            v Nevřeni, MČR ZHVB se bude konat v dubnu 2024, kde náš kraj budou zastupovat  

            družstva z SDH Žákava a SDH Želčany. 

         - OORM děkuje všem, kteří nám pomohli zorganizovat a zajistit letošní akce 

         - zhodnocení celoroční činnosti OORM – viz.příloha 

V. Vozka – AZH – v krátkosti seznámil členy VV a OR s činností AZH OSH PJ 

                – OKRR – v roce 2023 byly prováděny pravidelné kontroly účetních dokladů,  

                                 včetně pokladní hotovosti na kanceláři OSH PJ 

  
    Návrh usnesení: II. Bere na vědomí 1. Hodnocení práce VV a OOOR 

                                                                  2. Odstoupení Josefa Sýkory z funkce člena odborné rady 

                                                                       prevence 

 

 

9) Příprava plánu akcí OSH pro rok 2024 
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V. Vozka – příprava plánu práce a akcí 2024 možnost ke stažení z webových stránek 

                 - vedoucí odborných rad žádám o zaslání plánu práce a zpráv o činnosti 

 
     Návrh usnesení: II. Bere na vědomí 3. Plány činnosti jednotlivých odborných rad 

 

 

10) Diskuse 
            

   V. Vozka – návrh - ustanovení Okresní odborné rady hasičských soutěží, která je jednou  

                       z podmínek pro čerpání dotace NSA – totožná s OORR, která zabezpečuje 

                       soutěže – vedoucí OORHS – Bc. Zbyšek Zuber 

                    - složení inventarizační komise – Jaroslav Kolář, Zdeněk Mráz, Václav Sýkora, 

                       Václav Studnička a Václav Faitenhanzl             

                    - vstup do hlavní budovy kanceláře OSH PJ – dočasné opatření                                                                                                                                                      

                    - délka volebního období – usnesení Shromáždění starostů OSH, konaného dne  

                       14.10.2023 v Přibyslavi, volby ve sborech budou probíhat na přelomu roku 

                       2025/2026, na jaře 2026 volby okrsků, následovat bude Shromáždění delegátů 

                        OSH, KSH a sjezd v druhé polovině 2026 

                    - informace o úpravě Stanov SH ČMS a dalších vnitřních předpisů  

                    - oslavy 160. výročí od založení prvního sboru dobrovolných hasičů – tyto oslavy  

                       budou předmětem dalšího jednání VV 

V. Studnička – za OORM děkuji všem lidem, kteří se zúčastnili a pomohli nám při jakékoliv  

                       akci pro mladé hasiče 

Z. Mráz – připomínka ohledně chování soutěžících vůči rozhodčím, vystupování mladých 

                 členů SDH na veřejnosti a ústroj členů SDH 

J. Zábran – vznesl dotaz ohledně školení rozhodčích v požárním sportu v rámci okrsku 

                   č. 9 Starý Plzenec 

V. Vozka – školení se koná, potřebné podklady z tohoto školení budou dodány 

J. Černý – krátkým komentářem doplnil připomínku Zdeňka Mráze, každý by měl zvážit 

                 a zamyslet se nad tím, co a jakým způsobem kde zveřejňuje 

V. Vozka – návrhy na vyznamenání 

J. Černý – navrhuji dodržovat směrnici podle Statutu vyznamenání ohledně medailí a stužek  

                 za věrnost 

V. Vozka – v rámci jednání VV KSH PK proběhla informace o postupu všech družstev 

                    do krajských kol – v usnesení z tohoto jednání byl starostům a starostkám OSH 

                    uložen bod, do 6.2.2024 projednat na jednotlivých OSH změnu soutěže v PS se 

                    zapojením všech družstev PS – krátký komentář, v rámci OSH PJ bude tento  

                    návrh podpořen            

                       
        Návrh usnesení: I. Schvaluje 9. Ustanovení Okresní odborné rady hasičských soutěží ve složení: 

                                                                  Bc. Zbyšek Zuber, Ing. Milan Dvořák, p. Václav Faitenhanzl, p. 

                                                                  Luboš Hajšman, p. Jaroslav Kolář, p. Ladislav Krs, p. Stanislav 

                                                                  Novotný a p. Petr Steiner 

                                                          10. Návrhy na vyznamenání, které odpovídají Statutu vyznamenání 

 

 

      Hlasování: pro 7 

                           zdržel se 0 



                                                                                                                                 SH ČMS  

                                                                                                          Okresní sdružení hasičů Plzeň - jih 
                                                                                             Výkonný výbor okresního sdružení hasičů 
 

 

              proti 0 

        
       Návrh usnesení: II. Bere na vědomí 4. Projednání návrhu změny soutěže v PS se zapojením všech  

                                                                              družstev z jednotlivých OSH 

 

                                     III. Jmenuje 1. Inventarizační komisi ve složení: Jaroslav Kolář, Zdeněk Mráz, 

                                                               Václav Sýkora, Václav Studnička, Václav Faitenhanzl 

                                                                 

                                      IV. Volí 1. Do funkce vedoucího OORHS Bc. Zbyška Zubera 
                                 

                    

             

11) Usnesení 
  

I. Schvaluje 
1. Program jednání, doplněn bod č.7, ostatní body přečíslovány  

2. Zapisovatelku pí. Radku Brašnovou 

3. Ověřovatele zápisu p. Josefa Černého a p. Josefa Zábrana 

4. Kontrolu usnesení 

5. Vyhodnocení semináře preventistů 

6. Vyhodnocení odborné přípravy pro členy jednotek SDH obcí 

7. Vyhodnocení VI. Shromáždění představitelů sborů 

8. Organizační zabezpečení soutěže POODM pro rok 2024 

9. Ustavení Okresní odborné rady hasičských soutěží ve složení: Bc. Zbyšek Zuber, Ing. 

Milan Dvořák, p. Václav Faitenhanzl, p. Luboš Hajšman, p. Jaroslav Kolář, p. 

Ladislav Krs, p. Stanislav Novotný a p. Petr Steiner 

10. Návrhy na vyznamenání, které odpovídají Statutu vyznamenání 

 

II. Bere na vědomí 
1. Hodnocení práce VV a OR OSH PJ 

2. Odstoupení Josefa Sýkory z funkce člena odborné rady prevence 

3. Plány činnosti jednotlivých odborných rad 

4. Projednání návrhu změny soutěže v PS se zapojením všech družstev z jednotlivých OSH 

 

III. Jmenuje 
1. Inventarizační komisi ve složení: Jaroslav Kolář, Zdeněk Mráz, Václav Sýkora, 

Václav Studnička, Václav Faitenhanzl 

 

IV. Volí 
1. Do funkce vedoucího OORHS Bc. Zbyška Zubera  

 

 

V. Ukládá 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
27/23 Zabezpečit soutěž POODM pro rok 2024 včetně vyhodnocení 

         Termín: 4.4.2024                                                                                         

                                                                           Zodpovídá: Václav Sýkora 

28/23 Zabezpečit provedení inventury majetku OSH PJ 



                                                                                                                                 SH ČMS  

                                                                                                          Okresní sdružení hasičů Plzeň - jih 
                                                                                             Výkonný výbor okresního sdružení hasičů 
 

 

         Termín: 31.1.2024                                                                                         

                                                                            Zodpovídá: Jaroslav Kolář 

 

29/23 Zabezpečit vydání schválených ocenění a neschválené vrátit k dopracování 

                                                                                            Termín: 8.12.2023                                                                                         

                                                                         Zodpovídá: Vladimír Vozka 

 

12) Závěr 
 

      V.Vozka – členům VV a OOR poděkoval za účast, za odvedenou práci v letošním roce a  

                   jednání ukončil v 13:00 hodin.                      

   

                                      

Zapisovatelka: Radka Brašnová 

 

 

Ověřovatel zápisu: Josef Černý 

       

                                         

                                 Josef Zábran                              

                                                                                                   

                                   
Starosta OSH PJ: Vladimír Vozka 

 
 
 

 
 
 
 


